

《单词百科:practicality是什么意思?practicality怎么发音?practicality的解释和用法》

英语单词practicality是什么意思?practicality怎么读?practicality怎么发音?简答网为您整理了practicality的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



practicality怎么读

practicality的读音:[prækt kæl ti]

practicality的意思

1、n.实践性，实际性，实用性;实际，实例;

practicality的近义词

1、applicability n.适用性，适应性;可贴性;

- 2、common sense n.常识（尤指判断力）；
- 3、feasibility n.可行性；可能性；现实性；
- 4、helpfulness n.有益；有助；
- 5、practicability n.有实行可能，实用性；可行性；

practicality的反义词

- 1、impracticality n.不切实际，办不到；

practicality的双语例句

- 1、An imitated chemical fiber alpaca yarn was developed to keep up with vogue and meet practicality.

摘要从产品的时尚及实用需求出发,开发生产了化学纤维仿羊驼毛织物用纱.

- 2、It should abide by some tenets, for example objective, critical and theory contacts practicality.

具体研究原则有客观性原则、批判性原则和理论联系实际原则.

- 3、Decisions about your children should be based on the practicalities of everyday life.

有关孩子们的决定，应该从日常生活的实际情况出发。

- 4、A combination of practicality and style, designed to appeal to the most discerning horse lover.

结合实用性和风格组合，旨在投合最洞察爱马的你的心意。

- 5、The room's style exemplifies Conran's ideal of 'beauty and practicality'.

那个房间的风格是体现康兰“美观和实用”观念的典范。

- 6、Without any comprehensive strategy, how does the president envisage the practicality of his general objectives?

没有任何周密战略，总统先生有如何设想他的总目标的可行性呢？

- 7、This aspect showing a lack of practicality damages business and financial affairs.

这相位显示出缺乏实际的态度,导致了生意及财务事务的失败.

8、He questioned the practicality of the proposal.

他对该项建议的可行性表示怀疑.

9、I have doubts about the practicality of their proposal.

我怀疑他们的建议是否行得通.

10、doubts about the practicality of your suggestion

对于你所提建议的可行性的怀疑

11、I was impressed by her practicality.

她做事踏实,着实令我钦佩.

12、It sounds like a good idea; let's look at the practicalities and work out the costs.

这个主意听起来不错.咱们来看看实际运作,计算一下费用.

13、In terms of practicality, the ability to predict earthquakes is urgent.

就实际情况来说,如何提高地震预报的水平是非常急迫的问题.

14、The idea and method of this system has academic and practicality value the other automation system.

系统的构建思想和方法对于其它自动化系统也有一定的理论和实际意义.

15、The seventies proved recycling's practicality and worth.

七十年代证实了回收利用的可行性和价值.

16、The next thing to do is test its practicality.

下一步就是检测它的实用性.

17、The method raised in this paper is relatively new, and a high practicality.

本文所研究的内容适应当前科学技术的发展与更新,具有一定的实用价值.

18、Chinese attitudes towards religion are a mixture of superstition and practicality.

中国态度对待宗教是一种神秘和实用的结合.

以上是简答网为您整理的practicality怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/practicality>

